
 

 

Friskis & Svettis avd Bærum 

Referat styremøte 
 

 

 

Til stede: Martine Solberg, Aina Eggen, Brit Stavik, Christoffer Johansson, Janne Distad, Michel Mateos, Tobias Alfsen, Inger Louise Stange, Elisabeth Sageng. 
Kontrollkomiteen v/Anne Hartvedt var tilstede første del av møtet. 
Ikke tilstede: Malene Juliette Myrenge 
Avholdt: 8.6.20 
Referent: Elisabeth Sageng  
Neste møte: avtales senere 
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

1. Innkalling, agenda og 
referat 
 

Godkjent  
Møtet ble avholdt i Friskis’ lokaler i Durudveien. HURRA! 
 

 

2. Status økonomi v/ Brit  0. Resultatene ser etter forholdene gode ut. Driftstilskudd kom fra BK i mai. Inntektene er for øvrig har 
gått ned, men samtidig er lønnskostnadene også gått ned. Halvårskort og helårskort fordeles på hele 
året. Forhåndsbetalingen/bufferen er gått ned med ca 300', de som ikke har fornyet årskort. 

1. BK har tildelt covid-19 kr 500.000 til Friskis! HURRA!! Det betyr veldig mye! 
2. Resultatmessig er vi omtrent der vi var i fjor. Og det er fantastisk situasjonen tatt i betraktning 
3. Brit setter opp oversikt med 3 måneders betraktninger. Brit foreslår å sette opp regnskap der 

inntekter/drift/resultat for mosjonister og tilskudd (feks prosjektmidler) skilles. Presenterer et 
resultat før og etter tilskudd.  

4. 2019: 785.000 2020: 560.000 - dette viser tapet - og vi har ikke den samme bufferen som i fjor. Dette 
må det jobbes med. Vi har en god balanse slik situasjonen er nå men det er helt essensielt at vi jobber 
hardt med å få medlemmene inn igjen. 

På konto: 1,345 i dag. 
Kontrollkomiteens kommentar: honnør til styret og daglig leder for å holde aktiviteten oppe selv med 
stengte lokaler. Viktig å mobilisere for å klare å ha åpne lokaler.  
 

 

3. Status daglig leder 
v/Janne 

a. Trenger personalia for styremedlemmer – meldes Brønnøysund mfl 
b. Tobias er styrets unge representant 

Janne 
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c. Status medlemmer: totalt antall kort som har gått ut 484 kort, 111 har sagt opp. 
i. Når vi åpner mandag, de som har hatt avtalegiro betaler for halve måneden, jfr Forbrukerrådet 

ii. Årskort: ved spørsmål om å få dekket månedene senteret har vært stengt (enten ved å betale 
tilbake eller forlenge de månedene senteret har vært stengt), kan vi ikke gjøre dette. Senteret 
har vært stengt fra regjeringens side.  

iii. Kommer ikke til å kjøre ekstra billigkampanjer denne sommeren, annet enn "under 30" for 199 
kr pr måned. Kommer ikke til å etablere digitale medlemskap (bare følge trening digitalt). Kort 
oppsummert: samme tilbud til alle 

iv. Fra mandag lukkes treningene til de som har betalt medlemskap og som har booket seg på.  
v. Vi har opplegg for trening de neste 14 dagene - og det ser lovende ut for å åpne senteret.  

vi. Åpningstider: mandag/onsdag/fredag 9.00-21.00 da kan Janne, Heidi og Anne-Lene dekke 9.00-
17.00 med resepsjonister etter dette og i helgen. Tirsdag og torsdag 6.30 -21.00. Lørdag 10.00 - 
18.00 og søndag 12.00-18.00. Starter også opp morgenspinn: Ingen frokostservering.  

 . Hvordan fordeles timene mellom resepsjonistene når dette åpnes? Forsøker å få til mest mulig 
faste vakter. Kristiane har sagt opp stillingen sin.  

i. Spørsmål om foreningene Oslo og Bærum kan dele livestreamtreninger slik at tilbudet blir best 
mulig for flere.  

1. Vurdere om dette kan være mulig fra høsten 
ii. Vaske søndag: trenger 15 personer og 10 personer til maling. Martine sender purring på 

funkissiden.  
 

 Kontrollkomiteen Bistår gjerne med å komme med innspill og støtte til styret.  

4. Planlegging oppstart • Ved oppstart mandag 15. juni trekkes vektstang og spinning inn. Spinning kan eventuelt kjøres ute 
ved behov. Hvis vekttrening skal holdes ute, må slik timer forenkles.  

• Det sendes ut epost med informasjon til alle medlemmer. det lages ikke nye regler. Kjører som 

normalt for at det skal føles normalt       

• For rommene i lokalet: det blir sannsynligvis et visst antall mosjonister som kan være tilstede samtidig 
for hvert rom. Det kan kjøres parallelle timer.  

• Det er kjøpt inn mikrofonhetter til instruktører, det blir etablert inn/utgang. Vurdere om nødutgang 
kan benyttes til utgang.  
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• Høsttimeplan er utfordrende med flere timer som skal inn samtidig - alle kvelder er fulle. Det er veldig 
bra!!  

• August og september kan brukes til utetrening. 
 

5. Eventuelt • Styret sommeravslutning onsdag 17.6 kl 18.00 på Spice Roots Haslum. Alle betaler egenandel. 

• Til forberedelser åpning: trenger bil med henger for å kjøre til Isi – se epost/informasjon som har gått 
ut om dette 

• Må huske å søke om midler til utstyr og gulv innen 15.9.20, Sparebankstiftelsen 

 
 
 
Martine 
og Janne  

 
  
  

  
 


